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JAPAN OSAKA & KYOTO TOUR
日本大阪 & 京都の游

TOUR CODE:-6JKK-D7 | UPDATED: 22NOV2023 

Katsuo-Ji 

胜尾寺
Shinsekai 

新世界

Universal Studios Japan 

(Own expenses)  

大阪环球影城 （自費）



行程亮点 
Highlights 

🌸Osaka Castle 大阪城🌸

🌸 Fushimi Inari Shrine 伏见稻荷神社🌸

Fushimi Inari Shrine  伏见稻荷神社



● 黑门市场：号称大阪人的厨房！除了有供应食材，也有很多现吃的美食。
● 心斋桥街: 这里集中了许多精品屋和专卖店，从早到晚熙熙攘攘，到处是市民和游客的人流。
● 道顿堀美食街：这里有不少电影院，还有上演木偶戏的“文乐座”和表演大众曲艺“寄席”等

传统艺术的剧场。

第三天
大阪市区游 （早/午/-）
導游帶領大家逛街！

● 🌸胜尾寺🌸：以提升取胜运势与大阪樱花名胜。寺内有无数达摩娃娃，在考试、恋爱、生
意都能带来运势的提升。

● 清杯面博物馆: "泡面发祥之地", 追寻泡面的足迹!
● 制作DIY杯面: 设计只属于你的独一无二的杯面！
● 🌸大阪城公园🌸：是位于大阪市中央区的大型绿地公园及停留拍照于大阪城是大阪的象征。
● 新世界: 以通天阁、匠匠小巷（南阳通商店街）、大河豚灯笼看板等而闻名。
● 远眺通天阁: 大阪的象征"大阪的埃菲尔铁塔"。

第二天 抵达关西 – 大阪 （机上用餐/-/晚）

● 🌸岚山公园🌸: 以赏枫叶（秋季）和樱花（春季）而知名。
● 嵯峨野竹林小径: 走在其中只闻沙沙的竹叶声和突如起来的雨滴声，其壮观而清幽的景致无

不让人惊叹！
● 🌸伏见稻荷神社🌸:  位于京都南面的重要神社，以其主建筑物后成千上的朱红鸟居门闻名。

● 奥特莱斯: 名牌货物

第五天 大阪–京都 - 关西 （早/午/-） 

大阪自由购物 （早/-/-）
全日自由活动，闲游美丽又繁华的城市。

第四天
推荐景点：
● 阿倍野展望台: 一览关西繁荣市景，感受 HARUKAS 300“恋人的圣地”氛围，与另一伴在

“HARUKAS Heart”前甜蜜合影,参观 58 楼天空庭院与 Sky Garden 300 餐厅，或于 59 楼
HARUKAS 商店区尽情购物！

● 唐吉诃德,激安的殿堂: 日本最大型的连锁免税店。
● 美国村: 年轻时尚潮流集中地，其中最有规模最好逛的 Big Step 商场，位置跟建筑相当显

目，BIG STEP是结合了美式潮流、艺术、街头、游戏、音乐以及美食等等的综合商业设施。
● 梅田地区散步: 这里交通四通八达，主要的JR线、阪急线、阪神线都连接于此，大型综合车

站“大阪站”就位于这里,也是大阪繁华热闹的大型商圈之一，众多大型百货、餐厅林立。
● 大阪环球影城:  电影主题乐园，提供许多与电影相关的游乐设施。

第六天 关西 - 吉隆坡 （早/机上用餐）
● 集合前往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。把日本美好的回忆带回家！

行程简介 

🌸樱花季: 3月23 - 4月08🌸

开花的状况会因气候或季节的因素而有所变更，敬请见谅。

● 出发到有太阳之国之称~日本。

第一天 吉隆坡 - 关西，日本 (-)



Travel Itinerary

• 🌸Katsuo-Ji🌸: This incredible temple is hidden between the mountains, autumn foliage covers the landscape 

in bold shades of red, yellow, and green. The most peculiar things about this temple is that it is filled with small 

wooden figurines of daruma.

• Cup Noodles Museum:The birthplace of instant ramen noodles.

• Design Your Very Own Instant Ramen. 

• 🌸Osaka Castle Park🌸: It is a public urban park and historical site, with more than 600 cherry trees, 95 kinds 

of apricot flowers, and 1200 trees. You can see the famous Osaka Castle (outview) here.

• Shinsekai: A retro downtown area of southern Osaka, famous for Tsutenkaku, Janjan Yokocho Alley and a  g

giant blowfish lantern sign.

• View Tsutenkaku Tower: A central landmark in this early 20th-century entertainment district.

DAY 2 Arrive Kansai - Osaka (MOB/-/D)

• Kuromon Ichiba Market : Osaka's Foodie Paradise.

• Shinsaibashi Street : No trip to Osaka will be complete without coming here as it is the busiest shopping paradise

and entertainment area in Osaka.

• Dotonbori : A large scale downtown food street situated along the south bank of Dotonbori-gawa canal. It has

unbelievable number of restaurants and amusement facilities that loved by the Osakan.

DAY 3 Osaka Orientation Day (B/L/-)
Orientation tour leading by tour guide.

DAY 4 Osaka  (B/-/-)
Whole day free on your own leisure to explore the bustling city

● We bid farewell and bring home only wonderful memories of Japan! 

DAY 6 Kansai - Kuala Lumpur  (B/MOB)

• Suggested Attraction:

• Abeno Harukas 300 Observatory Deck : Ride to the top of Abeno Harukas 300, Japan’s tallest skyscraper, Take in a 

bird’s eye view of Osaka from the glass observation deck. Browse art galleries, shops, and restaurants in the 60-story 

building.

• Don Quijote : One of the biggest duty free shop in whole around Japan.

• America-mura : A seriously cool district filled with vintage shops, record stores, and top-notch food.

• Umeda Area : Is the daytime heart of Osaka. It’s the transport and business hub of the city and there are plenty of 

restaurants, shopping mall and attractions here.

• Universal Studios Japan : One of the greatest theme parks that offer many exciting attractions realistically 

reproduced from many blockbuster Hollywood movies.

● 🌸Arashiyama🌸: Located in the western outskirts of Kyoto, it has been a popular destination since the Heian 

Period for its natural setting.

● Bamboo Forest : Kyoto is a popular attraction known for its spectacular scenery. With gentle breezes rustling the 

leaves as they blow through the bamboo.

● 🌸Fushimi Inari Shrine🌸: It is particularly photogenic and famous because the shrine grounds are home to                                          

thousands of Senbon Torii.

● Premium Outlet : Branded goods.

DAY 5 Osaka – Kyoto – Kansai (B/L/-)

🌸Sakura Season: 23 March - 08 April🌸

Blooming conditions are subjected to weather or season change.

Your understanding is appreciated.

• Depart to Japan~ the “Land of the Rising Sun”

DAY 1 Kuala Lumpur  Kansai , Osaka (-)



条款与条规
01. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排， 将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。
若报名后行程有所变动，本社将另行个别通知。
02. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。
03. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一
人一座位为前提。
04. 基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。 本社将另作安排，但将以最终确认为准。
05. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
06. 行程表附上的照片仅供参考。
07. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。
08. 行程最终将以英文版本为准。

Terms& conditions 
01. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior 

notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.

02. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local 

ground operator due to weather situation.

03. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be 

extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.

04. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.

05. Purchase of travel insurance is highly advisable.

06. The images shown in tour itinerary are only for indicative.

07. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.

08. The English version of itinerary shall prevail.

5D4N      Japan Kyoto & Osaka Tour

Adult
成人

Child with Bed 
小孩加床

Child without Bed
小孩不加床

Single Supp
单人房差

酒店 Hotel
3+4* star or Onsen Hotel 

3N Henna Hotel Shinsaibashis or similar class 1N Izumisano Center Hotel or similar class
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